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Beste leden van de provinciale staten Drenthe,

Graag wil ik een idee met u delen om iets te kunnen doen aan de volkshuisvesting en help
daarmee direct onze ouderen!

Mijn idee is: waarom niet alle (ook vitale) vakantieparken in Drenthe, omzetten in recreëren EN
wonen. ECHTER wel er pas permanent mogen wonen vanaf 55+, niet jonger, hier zou ook best
streng op gecontroleerd mogen worden en ook met maar maximaal twee personen per
vakantiewoning.
Op deze manier voorkom je dat er jongeren illegaal gaan zitten met vaak teveel mensen in een
huis, geluid- / drugsoverlast enz. Deze zouden ook direct van het park afgezet moeten worden
wat mij betreft.
Nee, alleen vast wonen vanaf 55+, met maximaal twee mensen per huishouden, 55+ers zijn de
rustzoekers waardoor het mooi is om daartussen ook de recreanten aan te houden, op die
manier heb je een mooie mengeling en voor het recreatiepark ook goed: de ouderen houden
een oogje in het zeil op het park wat verloedering tegen gaat.
Bijkomend voordeel voor u: er zullen vele eengezinswoningen vrij komen welke weer door
jongeren gebruikt kunnen worden, mooier kan toch niet? 
Leeftijdsdiscriminatie is niet aan de orde; hoeveel appartementencomplexen bestaan er niet die
pas vanaf 55+ toelaten?, mij vader zit ook in zo’n complex.
Daarbij wonen jongeren liever in de stad of dorp waar wat te beleven valt, de 55+er waar ik het
over heb zoekt juist de rust.

Komen er hierdoor minder woning om te recreeren?  Nee zeker niet, deze 55+ers, hebben nu
ook al deze recreatiewoning voor eigen gebruik en verhuren hem nu ook niet, daar veranderd
dus niks in.
Uit eten, zoals recreanten ook wel doen, doen ouderen ook graag, sneller nog dan de jongeren
die eerder gaan voor de snelle hap, dus dat zal zeker voor de restaurants fijn zijn, kijk maar op de
terrassen in de zomer, je ziet dan veel ouderen heerlijk genieten van een koffie met gebak.
En… U bouwt niet meer woningen dan nu gepland want de jongeren trekken dan in de
bestaande (eengezins)woningen welke de ouderen achterlaten!

En CO2 technisch? Dit zal er niet meer van worden, deze 55+ers zitten nu ook al veel op de
parken en doordat je bijvoorbeeld maximaal 2 personen per huishouden permanent laat wonen,
houd je het permanent wonen op het park ook binnen de perken. Ouderen zullen niet meer dan
recreanten de auto pakken, eerder nog minder dus beter voor milieu, anders zou dit zijn als je
jongeren vast op de parken zou laten wonen, deze pakken met alles de auto en zijn vaak met
meerdere auto’s, ouderen fietsen liever.
Daarbij, recreanten gaan vaak met meerdere gezinnen in een woning, hierdoor staan er vaak
(zien wij zelf ook) zo drie auto’s bij een recreatiewoning, ouderen hebben eerder maar één auto.

Daarbij zou er ook gedacht kunnen worden aan: de 55+er welke nu een woning heeft op de
(vitale) parken kan zich in laten schrijven bij de gemeente voor permanent wonen, maar dit blijft
persoonsgebonden. 



Dus bij verkoop van de woning zal de nieuwe eigenaar als hij dit ook wil zich wel opnieuw 
moeten inschrijven bij de desbetreffende gemeente, wil hij dit niet dan is de woning voor 
recreatie beschikbaar.
Dat zou het voordeel zijn van combinatie recreëren / permanent wonen, de keuze blijft voor de 
eigenaar.
Handhaven wordt makkelijker doordat mensen zich verplicht in moeten schrijven bij de 
gemeente, nu zit het merendeel illegaal op de parken (ook de vitale) omdat het anders niet is 
toegestaan.

Nog een voordeel: doordat de ouderen in de natuur wonen blijven ze meer bewegen dan dat ze 
in appartementje of huis in de stad wonen, meer in de buitenlucht, dus vaak gezonder! Dat 
scheelt weer in de medische kosten! Een win win situatie dus. 
Ik denk oprecht dat u heel veel 55+ ers zo blij zult maken als dit geregeld kan worden.

In mijn werk spreek ik veel ouderen welke naast een vaste woning ook een
vakantiewoning/chalet hebben.
Deze mensen wonen veelal in een groot eengezinswoning/appartement, welke voor hen 
letterlijk te groot wordt, maar verhuizen naar een kleinere woning is tegenwoordig geen optie en 
daarbij ook stukken duurder dan waar ze nu zitten. 
Wat zouden veel van hen graag vast willen verhuizen naar de vakantiewoning, wat zou ze dat 
een rust geven.
Nu mogen ze er niet permanent wonen. En dat is zo jammer! Zij willen gewoon echt via de juiste 
weg daar wonen, o.a. inschrijven in die gemeente, een huisarts daar kunnen nemen en heerlijk 
genieten van de mooie omgeving en vooral: hun oude dag.
In deze tijd met hoge energieprijzen worden nu veel ouderen gedwongen hun vakantiehuis weg 
te doen, dat is toch zonde? Zeker omdat juist de eengezinswoning waar ze in zitten nu zo 
belangrijk is voor gezinnen en de jongeren!

De vakantiewoningen zullen in waarde stijgen; wat voor de gemeente weer hogere WOZ 
inkomsten genereerd.  
Uiteraard zullen gemeente wel goed in de gaten moeten houden dat er geen verloedering 
ontstaat op de parken, maar moeten ze dat nu ook al niet? Verloedering door jongeren is vele 
malen erger, ouderen houden van nette tuintjes dus rotzooi zal met hen minder gebeuren dan 
veelal met jongeren of gezinnen gebeurd en laten we het niet hebben over drugsoverlast, dit zal 
bij de 55+er eerder niet dan wel voorkomen.

Dus zet de recreatieparken om in recreëren voor iedereen EN permanent wonen voor 55+ twee 
personen huishoudens. En zet hiermee de jongeren in echte woningen. 
Wat een goede daad zou u hiermee als doen!

Hoop dat er iets mee gedaan kan worden, lijkt mij oprecht een goed idee!

Hartelijke groet,

Aria Gorthuis




